
 
 

 

 

 

 

 

 

Geacht Dagelijks Bestuur van waterschap Amstel, Gooi en Vecht, 
 
Namens de CDA-fractie in het Algemeen Bestuur zend ik u bijgaand (zie 
hieronder) de volgende schriftelijke vragen van onze fractie m.b.t. de NWB 
Bank, in de volksmond nog bekend als de Nederlandse Waterschapsbank. 
Wij zien de beantwoording graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Wim Zwanenburg 
voorzitter CDA-fractie in het Algemeen Bestuur van het waterschap Amstel, 
Gooi en Vecht 
www.cda.nl/agv 
@CDAwatersfrAGV 
www.facebook.com/CDA.AGV 
 
 
Vragen inzake de NWB Bank: 
 

1.     Kunt u de omvang schetsen van de kredietverlening aan waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht en Waternet door de NWB Bank? 
  

2.     Het is bekend dat het aandeel van waterschap Amstel, Gooi en Vecht 
in het totale aantal uitstaande aandelen van de NWB Bank zeer 
beperkt is, maar welk aandeel hebben wij (waterschap 
AGV/Waternet) in de kredietverlening van de NWB Bank aan de 
waterschappen? Welk aandeel heeft de NWB Bank in de totale 
kredietverlening aan de waterschappen? Vraagt AGV/Waternet bij 
een financiering ook een offerte voor het krediet aan andere financiële 
instellingen? 
  

3.     Heeft de NWB Bank een kredietlimiet m.b.t. de totale omvang van de 
kredietverlening aan de Nederlandse waterschappen? En een 
kredietlimiet t.a.v. individuele waterschappen? 
  

4.     Kunt u een beeld schetsen van de kapitaalinvesteringen van 
waterschap AGV/Waternet voor de komende 5 jaar en of voor welk 
deel daarvan een beroep zal worden gedaan op financiering door de 
NWB Bank? 
  

5.     Heeft het DB van waterschap Amstel, Gooi en Vecht kennis genomen 
van het artikel in Binnenlands Bestuur van de hand van onze 
fractievoorzitter Wim Zwanenburg? Heeft het DB van waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht de daarin geuite zorgen, evenals die welke 
werden geuit bij de Algemene Beschouwingen ter gelegenheid van de 
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Begroting 2017 bij het waterschap AGV, met betrekking tot het 
zelfstandig voortbestaan van de NWB Bank en met betrekking tot de 
(te) ruime kredietverlening aan de woningbouwcorporaties, 
overgebracht aan de Directie en de RvC van de NWB Bank over 
gebracht?  
  

6.     Is het zelfstandig voortbestaan van de NWB Bank besproken in de in 
2016 gehouden vergadering van aandeelhouders? Zijn daar 
verslagen van de besprekingen en de publieke verantwoording van 
beschikbaar? 
  

7.     Welke rol speelt of speelde de NWB Bank in de financiering van het 
HoogwaterBeschermingsProgramma (HWBP) en het 
Deltaprogramma? 
  

8.     Wanneer heeft de NWB Bank voor het laatst dividend uitgekeerd aan 
de aandeelhouders (de waterschappen)? Wanneer denkt de NWB 
Bank de jaarlijkse dividenduitkering te kunnen hervatten? 
  

9.     Als de kredietverlening door de NWB Bank aan de 
woningbouwcorporaties wordt geborgd, wordt gegarandeerd door het 
Waarborgfonds Sociale Woningbouw (WSW) dat op haar beurt weer 
gegarandeerd wordt door het Rijk en Nederlandse gemeenten, 
waarom moeten dan de kapitaalratio’s van de NWB Bank in de loop 
van de jaren zo aanzienlijk worden verhoogd? Oftewel, moet hier uit 
geconcludeerd worden de kredietverlening aan de 
woningbouwcorporaties en de waterschappen toch niet bepaald als 
risicoloos wordt beschouwd door de toezichthouder, de Europese 
Centrale Bank (ECB)? Hoeveel procent van de actiefzijde van de 
balans van de NWB Bank wordt er gerekend tot de ‘risico-gewogen’ 
asset? Wat is aandeel van de kredietverlening aan de 
woningbouwcorporaties  in de ‘risico-gewogen’ assets van de NWB 
Bank? Welke rol heeft de NWB Bank indertijd gespeeld bij de 
(her)financiering van de woningbouwcorporatie Vestia na de enorme 
schade met hun derivatenpositie. Heeft de NWB Bank toen 'margin 
calls' gefinancierd? Heeft de NWB Bank schade geleden van de 
(extra) kredietverlening aan Vestia of aan andere 
woningbouwcorporaties? Heeft deze kredietverlening aan de 
woningbouwcorporaties de kredietverlening aan andere partijen (i.c. 
de waterschappen) geblokkeerd? 
  

10.  Valt de salariëring van de directie van de NWB Bank onder de Wet 
Normering Topinkomens? Zo nee, waarom niet? 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

P.S. Wij kunnen ons voorstellen dat u wellicht niet in staat bent alle 
bovenstaande vragen zelfstandig te beantwoorden. Voor zo ver dat 
niet het geval mocht zijn; wij zouden het op prijs stellen indien de 
Directie van de NWB Bank (Menno Snel) bovenstaande ook aan het 
Algemeen Bestuur van het waterschap Amstel, Gooi en Vecht zou 
willen toelichten. 

 

 

 


